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  R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

  
 

 

 Încheiat astăzi 30 martie 2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

 Secretarul general al comunei Băcani, Bancianu Alina Mihaela , efectuează apelul 

nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că  nu lipseste nici un consilier  . 

  Dupa efectuarea apelului nominal presedintele de sedinta domnul Margarint 

Corneliu declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 30.03.2023.  

Domnul preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 28.02.2023. 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”? 

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi toţi sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  28.02.2023.  

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local proiectele puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi 

30.03.2023. 

    1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei  cadrelor didactice 

pe luna februarie 2023 . 

 2. Proiect de hotarare privind alocarea sumei de 50.000 lei  din bugetul  local 

pentru parohia Drujesti si 50.000 lei pentru parohia Bacani.  

  3. Proiect de hotarare privind rezilierea contractului de concesiune nr. 149/2013 

încheiat între Consiliul Local       Băcani şi domnul Ralea Pavel- pastor la Biserica 

Penticostala 

  4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Bacani – 

etapa martie 2023. 

  5. Proiect de hotarare privind alocarea  din bugetul local a sumei de 5.000 lei 

pentru organizarea evenimentului   ,,Anul omagial al persoanelor varstnice,,. 

 6. Proiect de hotarare privind alocarea  din bugetul local a sumei de 5.000 lei 

pentru tratamentul medical a unui copil bolnav de leucemie. 
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 Doamna secretar general Bancianu Alina Mihaela se inscrie la cuvant si spune ca 

domnul primar mai adauga pe ordinea de zi inca trei proiecte de hotarare . 
 

    1.Proiect de hotarare  privind aprobarea completarii Planului Anual de 

Achiziţii publice pe anul 2023. 

         2.Proiect de hotarare  privind aprobarea Studiului de fezabilitate, a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați si a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiții " ÎNFIINȚARE SISTEM DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN 

LOCALITĂȚILE BĂLTĂȚENI, SUSENI,VULPĂȘENI ȘI EXTINDERE SISTEM 

DE ALIMENTARE CU APĂ IN LOCALITATEA BĂCANI, COMUNA BĂCANI, 

JUDEȚUL VASLUI", aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții 

“Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de 

la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

     3.Proiect de hotarare  privind  aprobarea predarii amplasamentului la 

obiectivul de investitii  ,, Construire si dotare  Scoala si Gradinita in sat Drujesti, 

comuna Băcani, judetul Vaslui’ catre Ministerul Dezvoltarii , Lucrarilor Publice si 

Administratiei , prin CNI . 
 

   Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune completarea ordinei 

de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local această 

ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusa.

 În continuare domnul preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

primului punct al ordinei de zi: 

    1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei  cadrelor didactice 

pe luna februarie 2023 . 

 

    Domnul consilier Margarint Corneliu, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 
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Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

 2. Proiect de hotarare privind alocarea sumei de 50.000 lei  din bugetul  local 

pentru parohia Drujesti si 50.000 lei pentru parohia Bacani.  

 

    Domnul consilier Margarint Corneliu, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca la ultima rectificare din luna decembrie 

2022  au dat bani ca sa alocam si la bisericile  din Satul Suseni si Bacani cate 50.000 lei . 

La biserica de la Suseni din 15 mai se apuca de reabilitare biserica iar la Bacani vrea sa 

inceapa o capela mortuara. 

  Domnul consilier Matei Constantin se inscrie la cuvant si spune ca s-au mai facut 

lucrari de reabilitare si au fost facute lucrari de mantuiala. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

  3. Proiect de hotarare privind rezilierea contractului de concesiune nr. 149/2013 

încheiat între Consiliul Local       Băcani şi domnul Ralea Pavel- pastor la Biserica 

Penticostala 

 

    Domnul consilier Margarint Corneliu , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Doamna secretar Bancianu Alina Mihaela se inscrie la cuvant si spune ca in anul 2013 

Consiliul Local a aprobat concesionarea cu titlu gratuit d-lui Ralea Pavel – pastor la 

Biserica Penticostala  suprafata de 5000 mp . El nu ma doreste sa al mai foloseasca . 

   Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca acest teren o sa al intabulam in 

favoarea primariei si o sa dam loturi de casa.  
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   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Bacani – 

etapa martie 2023. 

 

   Domnul consilier Margarint Corneliu , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Omnul primar se inscrie lla cuvant si spune ca prin hotarare de consiliu judetean s-a 

alocat suma de 200 mii lei. Am pus la salarii , la plata facturi energie electrica, la 

drumuri la cadastru sa facem carti funciare la domeniul privat.  

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

5. Proiect de hotarare privind alocarea  din bugetul local a sumei de 5.000 lei 

pentru organizarea evenimentului   ,,Anul omagial al persoanelor varstnice,,. 

 

   Domnul consilier Margarint Corneliu , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

 Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca a stabilit impreuna cu preotii din 

comuna si cu preasfintitul  ca aceasta sarbatoare sa o organizam pe data de 15 mai 

2023. Se va tine slujba la biserica, iar pe urma, la caminul  cultural vor fi ncvitati 

cam in jur de 150 persoane varstnice , peste 75 de ani care vor fi pusi la masa , iar in 
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tot acest timp o sa aducem un solist care o sa cante cantece bisericesti. O sa faca 

sponsorizare catre biserica si Energoconstruct si speram ca va iesi un eveniment 

frumos. 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

6. Proiect de hotarare privind alocarea  din bugetul local a sumei de 5.000 lei 

pentru tratamentul medical a unui copil bolnav de leucemie. 

 

    Domnul consilier Margarint Corneliu, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca este vorba despre un baietel de doi ani 

din satul Drujesti , care este bolnav de leucemie si trebuie neaparat operat la o clinica din 

Turcia, si au nevoie de 30.000 de euro. S-a  implicat si preotul din Bacani sa stranga 

bani, am inteles ca si cei de la episcopia  Husilor vor da si ei banuti, sa speram ca totul 

va fi bine. 

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si spune ca daca nu ar putea 

primaria sa dea bani mai multi.  

Domnul consilier Matei Constantin se inscre la cuvant si spune ca deocamdata sa 

aprobam atat, iar daca vor mai avea nevie, poate vom mai aproba, vor mai fi rectificari 

de buget. 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 
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  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

    7.Proiect de hotarare  privind aprobarea completarii Planului Anual de 

Achiziţii publice pe anul 2023. 

 

    Domnul consilier Margraint Corneliu, presedinte de sedinta , da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca Presedintele Consiliului Judetea 

Vaslui ne-a promis ca ne da bani sa reparam portiunea de drum comunal de la Suseni 

care a mai ramas de reparat. Au facut impreuna cu cei de la Cconsiliu judetean dupa 

ce lucrarea va fi terminata. Aceasta investitie un a fost prevazute in planul anual de 

achizitii aprobat . 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

  8.Proiect de hotarare  privind aprobarea Studiului de fezabilitate, a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați si a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiții " ÎNFIINȚARE SISTEM DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN 

LOCALITĂȚILE BĂLTĂȚENI, SUSENI,VULPĂȘENI ȘI EXTINDERE SISTEM 

DE ALIMENTARE CU APĂ IN LOCALITATEA BĂCANI, COMUNA BĂCANI, 

JUDEȚUL VASLUI", aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții 

“Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de 

la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

 

    Domnul consilier Margarint Corneliu, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca suma totala aproiectului nu se modifica, 

ramane aceeasi, doat unele taxe au crescut si se ia dintr-o parte si se pune la aceste taxe . 

Sa speram ca nu vom avea probleme cu depunerea proiectului, cei de la E-ON ne –au  

cam incurcat cu ridicarile topo la stalpi. 
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   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”?  

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate,  

   Domnul presedinte de sedinta declara inchisa sedinta de astazi.  

 

     

 PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ           SECRETAR GENERAL,                                                                      

      MARGARINT CORNELIU                    BANCIANU ALINA MIHAELA 


